



## Referat del 1

Dato: 09.01.2025  
 Tidspunkt: Kl. 19:00-22:00  
 Sted: Online via Skype  
 Tilstede: Lars, Irma, Stephanie, Tine, Mette H og Mathilde  
 (Bogholder)  
 Afbud fra: Mette J

### 1. Rettelse fra referat d. 05.12.2024

I referatet fra d. 05.12.2024, står der beskrevet at der er lavet rettelser i *reglerne* for Hitlisten. Dette er en skrivefejl.  
 Der skulle i stedet have stået, at der er lavet rettelser i *retningslinjerne* for Hitlisten.

Vi beklager fejlen, og håber ikke det har skabt nogen forvirring.

### 2. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

### 3. Valg af referent

Stephanie

### 4. Økonomi:

Mathilde gennemgår budgettet. Alt er bogført pr. 31.12.2024. Tallene i tabellen er ca. tal.

Budget	2023	2024
Overskud	22.372 kr.	50.575 kr.
Indtægter	538.000 kr.	507.000 kr.
Dommerudgifter		16.000 kr. lavere i år
Hitlistepremier		8.000 kr. lavere i år
Rosetter		6.000 kr. lavere i år
Kørsel UU		21.000 kr. højere i år
Berner Bladet		16.000* kr. lavere end sidste år
Porto af Berner Bladet		4.000* kr. lavere end sidste år
Avlsvurderingsarrangement		15.000 kr. lavere i år
IWG	9.000 kr.	-
Ekstra ordinære udgifter (Advokat samt gave til Ballerup/Skovlund træningsplads)		29.000 kr.



\*OBS regningen for Berner Bladet + porto i december måned, er først blevet betalt i 2025, derfor kommer denne regning med i regnskabet for 2025.

Konklusion: Der er skåret ned på udgifterne i 2024.

Sundhedskontoen kan ikke bogføres, da den i følge tidligere bogfører/kasserer er bogført i Excel ark. Dette Excel ark er ikke udleveret til ny kasserer/bogholder. TK kontakter tidligere kasserer/bogholder for at få udleveret regnskabet fra Excel arket.

Der skal fra 2025 være bedre kontrol/overblik med værdikuponerne.

Kassereren og bogholder undersøger sammen om det er muligt at omdøbe diverse bankkonti for at gøre det mere overskueligt at betale regningerne. Alt dokumentation SKAL sendes til kassereren, så bogholderen kan få bogført regnskabet korrekt.

Mathilde hopper af mødet, og bestyrelsen fortsætter.

## 5. Formandens meddelelser:

Formanden har været i kontakt med en dyrlæge, i forhold til at skrive en artikel om snus/hash til Berner Bladet. Bestyrelsen har snakket om indholdet i artiklen, og formanden giver dyrlægen besked, så der kan komme en spændende artikel i næste Berner Blad.

### Medlemshenvendelser:

Der er modtaget henvendelser fra medlemmer. Der er delt ud mellem bestyrelsen hvem der håndterer hvad og hvordan.

### Generalforsamling marts 2025:

Seneste d. 1/2 – 8 uger før:

Indkaldelse + på valg/genvalg. Sted, tid, dagsorden + valg.

Seneste d. 8/2 – 7 uger før:

Forslag der ønskes behandlet på GF. Forslagsstillere med tydeligt navn og adresse.

TK udarbejder en "reklame" for GF og ligger på Facebook samt hjemmesiden.

LB kontakter ASU omkring hvem der er på valg / modtager genvalg.

Seneste d. 8/3 - 21 dage før:

Udsendes al materiale til medlemmerne.

### Forslag til afstemninger på GF

Bestyrelsen har 2 forslag som skal udarbejdes til Generalforsamlingen.

## 6. Mail fra Punktum omkring Ny prismodel og opdaterede vilkår. Noget vi skal være OBS på?

Alt er OK.

## 7. Mail fra Thisted Forsikring (Kollektiv ansvarsforsikring). Er der blevet skrevet til dem ang. de spørgsmål som Tine havde? Er det noget vi skal gøre mere i?

Thisted Forsikring sender et tilbud som kommer i næste Berner Bladet med special forsikringstilbud til medlemmerne.

## 8. Tema til Berner Bladet (Deadline d. 1/2)

- Artikel om julegåturene.
- Reklame for påskegåture.



- Artikel fra dyrlæge ang. snus/hash.

## **9. Eventuelt**

- Der er måske fundet en fejl på hjemmesiden, hvor prikkerne ud fra hvert punkt i vedtægterne, umiddelbart burde være §. Når man læser teksten og der henvises til en §, passer teksten ud fra prikkerne. IJ kontakter webmaster, for at få sikret om dette er korrekt og om det skal ændres i vedtægterne.
- Vi havde mange punkter på dagsordenen, som vi ikke nåede igennem. Der aftales derfor ekstra møde i næste uge, så punkterne kan gennemgås ordentlig. Dette bestyrelsesmøde deles derfor op i 2, men referatet samles i ét dokument.

## **10. Ny dato:**

Torsdag d. 16/1 kl. 19:00.



## Referat del 2

Dato: 16.01.2025  
Tidspunkt: Kl. 18:00-20:50  
Sted: Online via Skype  
Tilstede: Mette H, Mette J, Stephanie, Lars, Irma og Tine  
Afbud fra:

### 1. Manglende betaling for overnatning Strib

Der var kommet en rykker for overnatning på overnatning fra camper ved udstillingen i Strib. Regningen er betalt.

### 2. Skal der laves noget reklame på Facebook/Hjemmesiden omkring ansøgning til at stille op til bestyrelsen til næste GF?

Der skal udsendes dato, adresse, dagsorden, hvem er på genvalg i ASU og bestyrelsen. TK udarbejder en reklame med informationerne samt reklame for at opstille til valg.

### 3. Bedre reklame for aktiviteter mm. på Facebook og hjemmesiden

*Forslag: Alt skal sendes til TK for at blive opsat pænt og ordentlig + oprettes som begivenhed på Facebook.*

Forslaget er at ASU, UU, AKT, hvalpeformidler og bestyrelsen fremover sender al tekst + billeder til TK, som så opsætter det grafisk flot.

TK har ikke noget i mod at få denne opgave. Det vendes med webmaster hvad hun tænker i forhold til opgavefordelingen. Her vendes også Berner Bladet i forhold til grafisk opsætning. SR kontakter webmaster.

### 4. Deadlines for udsendelse af information om nye aktiviteter. Skal der laves retningslinjer for udvalgene?

Det kunne være en rigtig god ide, men rammerne skal ikke være for stramme, da det ikke skal spænde ben for mulige arrangementer. Det kunne være godt at få udført en drejebog for hvad der skal ske de forskellige måneder, så det vides i god tid.

Det kunne være en god ide at udarbejde et årshjul, hvor faste ting der kommer hvert år indskrives.

Der er åben mulighed for at der kan komme nyt til, men det skal komme i ordentlig tid så medlemmerne kan nå at tilmelde sig.

Arrangementer som annonceres i god tid, er det vigtigt at medlemmerne gøres opmærksom på at de kan aflyses, hvis der ikke kommer nok tilmeldinger.

Det aftales at punktet tages op på fællesmøde, hvor der skal udarbejdes en plan. Alle tilmeldinger bør ske via Hundeweb fremover.

Der skal udarbejdes et udkast som kan præsenteres til fællesmødet. SR prøver at udarbejde et udkast, lave en drejebog samt årshjul.

### 5. Ansøgning af penge for overnatning, denne ansøgning skal udarbejdes

Der skal udarbejdes en ansøgning. MH laver et udkast som der kan arbejdes videre ud fra.

### 6. "Samarbejdsaftale med redaktør for Berner Bladet" følger vi den godt nok? Skal den ændres eller skal vi oppe os?

*Skal vi have lavet bedre struktur for hvad der skal med i hvert Berner Blad, på trods af*



at vi ikke har temæet hver gang, så skal der fortsat være nogle konkrete ting som er med i de forskellige blade afhængig af årstiden.

TK, SR og webmaster kigger hver især igennem hvad vi tænker der skal ændres. Webmaster skal ligeledes informeres, så hun kan komme med hendes rettelser.

Send til SR hvis i ved der skal i diverse blade for hvert år. Så laves der en oversigt.

## 7. Brainstorm for 2025

- BB for hele året
- Aktiviteter for hele året + 2026.

Alle sender forslag til formanden inden d. 1/3. Repræsentanterne for udvalgene giver UU og AKT besked. LB giver ASU besked.

## 8. Fordeling af opgaver blandt bestyrelsesmedlemmerne

Behov for at opgaverne fordeles mere ligeligt, da få personer påtager sig mange opgaver.

## 9. Kom der styr på ændringen ang. Championaterne (Se referat fra d. 5/12)?

Der er kommet styr på ændringerne.

## 10. Nyt fra udvalgene

Udstillingsudvalget (UU)

- UU har sendt regnskab fra Nørager og Strib
- SR har sendt referat fra nyeste hitlisteudvalgsmøde
  - Der er sket en lille ændring i hitlistepremien i forhold til logo. Men der er fundet en anden god løsning.
- TK har et punkt med medlemstal pr. 31.12.2024, de er sendt til DKK?
  - Alt er sendt ind og er i orden. Medlemstallet lyder på 412 medlemmer.

Avls- og sundhedsudvalget (ASU)

ASU har sendt en mail vedr. Jubilæums arrangement i 2028

LB laver et udkast, til den tekst som sendes med ud til afstemning til Generalforsamlingen.

Aktivitetsudvalget (AKT)

- Er ved at planlægge Rally, lydighed og vognkørsel til sommerudstillingen.
- Vognturskørsel 3 steder i landet starter start op. Der skal laves reklame for vognkørsel igen og oprettes begivenheder på Facebook.

## 11. Medlemshenvendelser

Sagerne er håndteret.

## 12. Eventuelt

- Rettelser for samarbejdsaftalerne skal gennemgås sammen med udvalgene, så de bliver opdateret.

## 13. Næste møde

Møde hos Mette H d. 15/2 kl. 11:00. Mødet kommer kun til at omhandle Generalforsamlingen.